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Betreft: Schriftelijke vragen van VVD inzake alcohol vergunning kleine horeca. 

 
Geacht college, 

 
De VVD is al een tijd in gesprek met een kleine groep horecaondernemers die geen 
alcoholvergunning krijgt van onze gemeente vanwege een minimale 35m2 norm die in rijksbeleid is 
opgenomen. Ondanks dat we weten dat het rijksbeleid is willen we toch uw college vragen ons en de 
ondernemers te helpen meer informatie te krijgen en het belang voor Maastricht landelijk aan te 
kaarten. Met name op drukke momenten zoals bijvoorbeeld onze carnaval lijkt ons meer spreiding 
positief voor onze stad daarnaast hoort het café en een biertje op het terras ook in de Maastrichtse 
bourgondische traditie. 

 
1. Weet u hoe groot de groep in de gemeente Maastricht ongeveer is, die graag een dergelijke 

horeca vergunning wil maar niet krijgt door de m2 norm? Zou u deze in kaart voor ons willen 
brengen (mogelijk samen met Horeca Nederland)? 

2. Bent u met deze groep in gesprek en is er nog iets wat wij als gemeente kunnen betekenen 
voor deze groep binnen onze eigen mogelijkheden? 

3. Zou u voor ons bij het rijk willen vragen waar de m2 norm vandaan komt, wanneer deze is 
ingevoerd en wat de argumenten destijds voor en tegen zijn geweest en of deze argumenten 
in 2024 nog legitiem zijn? Wij kunnen ons namelijk geen argumenten voorstellen gezien 
alcohol op zoveel plaatsen verkocht en of geschonken wordt. De historie voor deze passage 
in de wet blijkt voor ons moeilijk te vinden en we waarderen uw hulp om deze informatie 
voor ons bij het rijk op te halen. 

4. Zou u in uw lobby of middels bestuurlijk contact bij het rijk willen aandragen dat wij graag 
deze ondernemers helpen en dat we vinden dat de m2 regel geschrapt moet worden zodat 
ondernemers kunnen ondernemen? 

5. Zou u het standpunt van de Provincie Limburg kunnen opvragen, ondanks dat wij weten dat 
zij er ook niet over gaan heeft de Provincie Limburg mogelijk sterkere lobby middelen en we 
vragen ons af of zij die (eenmalig) zouden willen inzetten? 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Guiseppe Noteborn 

VVD 

 


